
Resultatenoverzicht raadsvergadering
  
Raadsavond 9 april 2024 - Oordeelsvorming 

  
Wat brengt dit overzicht in beeld:
- door de raad genomen besluiten;
- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen; 

Onderdeel: Agendapunten
AP Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W

28 november
1. Opening Om 19:45 uur. De vergadering wordt voorgezeten door dhr. Jos van Daele. 

Agendapunt 6.4 wordt voorgezeten door mw. Van Dongen.

2. Vaststellen definitieve agenda De agenda wordt vastgesteld.

3. Informatieronde
3.1 Vragenhalfuur TvB

MG

TvB

MG

CvB

Dhr Coppens (SV) iz. verhuizing 
Veldhoven Duurzaam

Dhr. Engelen (HvV) iz. 
resultaatverbetering ODZOB

Mw. Luijkx (HvV) iz. vrij 
inloopmoment gemeentehuis

Dhr. Van Ooorschot (GBV) iz. 
kabelgoten in trottoirs

Dhr. Wijman (D66) iz. 
ontwikkelingen Run 1000

Poho: er is overleg geweest met VD. Ze hebben zelf ook 
ideeën voor huisvesting. Wordt vervolgd.

Poho: reden: personele lasten in 2023 waren lager dan 
begroot. Tarieven in 2025 worden naar beneden bijgesteld. 
Er is een uitnodiging om binnenkort in de raad nadere 
toelichting te verzorgen door nieuwe directeur.

Poho: Komen gedetailleerder terug op dit vraagstuk in 
beantwoording art. 42 vragen over dit onderwerp. Op 7 mei 
evaluatie over pilot die tot 7 december loopt. Ook werk op 
afspraak wordt druk bezocht.

Poho: Pilot in andere gemeenten worden gevolgd, in 
Valkenswaard komt de evaluatie in mei. Voor de komende 
begrotingsbehandeling komt een RIB. Op dit moment zijn er 
zeer weinig aanvragers. De aanvragen worden momenteel 
nog niet toegestaan.

Poho: terrein Run 1000 wordt verkocht aan ASML, als 
bekend. ASML wil daar kantoren bouwen maar dit licht stil 



HS
Dhr. Wijman iz. openbare 
beschikbaarheid faciliteiten

vanwege de energiecongestie. Tijdelijk wordt het terrein als 
parkeerplaats ingericht.

Poho: 
 In de MFA’s zitten naast kinderopvang en primair 

onderwijs ook maatschappelijke huurders: bijv, 
consultatiebureau, logopedie, combinatie jeugdzorg,  
Lumens en Thuis.

 Er wordt momenteel niet gestimuleerd om het 
Sondervick college te gebruiken voor nieuwe 
maatschappelijke doeleinden. 

 Het IHP wordt dit jaar geactualiseerd  gevolgen op het 
aantal vierkante meters onderwijs en kinderopvang.

 In 2025 wordt in het kader van het UVP focus op alle 
jeugd verkent hoe wij scholen meer kunnen benutten als 
spil in de wijk, samen met de wijkbewoners.

3.2 Mededelingen vanuit de raad over de 
regionale samenwerkingsverbanden

Dhr. Van de Looij inzake 
reactiebrief op de 
consultatieversie van de 
regionale mobiliteitsvisie 2024 
MRE

De werkgroep is van mening dat de brief vrijwel geheel 
overeen komt met lokale visie, Opmerkingen naar steller:
1. Veldhoven hecht veel waarde aan betrokkenheid bij dit 

soort dossiers.
2. Vraag aan MRE: wordt er in de multimodale…(?)
3. Milieudoelstellingen mogen explicieter in de visie worden 

opgenomen.

Reactie werkgroep op regionale ontwikkelstrategie: ook deze 
sluit aan met lokale visies.

Werkgroep heeft ook gekeken naar de begrotingen van de 
MRE, VRZOB, ODZOB en GGD. De werkgroep stelt voor met 
deze begrotingen akkoord gegaan als deze op 7 mei in de 
raad komen.

De uitgesproken reactie is toegevoegd aan de agenda.

3.3 Mededelingen vanuit het college van 
Burgemeester & Wethouders 

Er zijn geen mededelingen

4. Artikel 42 vragen De onderstaande artikel 42 
vragen zijn beantwoord.

Dank voor de beantwoording. In Duitsland zijn verschillende 
positieve resultaten hiermee. Veel flessen/blikken worden 
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GBV (dhr. Van der Velden) iz. 
donneerringen.

niet ingeleverd en komen in reguliere afval of als zwerfafval. 
Hoe wil het college dit terugdringen?
Poho Giesbertz: campagne wordt momenteel door de 
brancheverenigingen al landelijk gevoerd. Flesjes worden 
niet zozeer zwerfafval maar komen wel in PMD zakken 
terecht.

5 Spreekrecht Burgers Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

6. Raadsvoorstellen
6.1 Vaststellen meerjarenfinanciering 

en -planning Brainport
MD Dit voorstel gaat unaniem als 

hamerstuk door naar de raad.
Dhr. Vd Looij geeft toelichting namens werkgroep 
samenwerkingsverbanden. Beide voorstellen hebben de 
instemming van de werkgroep.

6.2 Vaststellen Visie op Veldhoven MD Dit voorstel gaat unaniem als 
bespreekstuk door naar de 
raad.

Fracties spreken waardering uit voor de wijze waarop 
inwoners bij deze visie betrokken (social design). Ze 
beseffen dat het een “levend document” is dat zich aanpast 
aan toekomstige ontwikkelingen. Toch hadden fracties 
concretere uitwerkingen op bepaalde terreinen verwacht en 
invulling van de “witte vlekken” die in de visie staan. Ook 
vragen fracties zich af hoe de groei van Veldhoven te rijmen 
is met de wens tot behoud van het dorpse karakter. Is het 
niet meer de “visie van inwoners” dan een alles 
overkoepelende, parapluvisie die ook de meningen van o.a. 
ondernemers omvat en richtinggevend kan zijn voor alle 
onderliggende visies?
Poho: het gaat om een gezamenlijk, gedroomd beeld van de 
toekomst. Het is geen uitvoeringsprogramma, die worden in 
de andere visies aangegeven. In deze visie gaat het om de 
“ziel” van Veldhoven als verwoord door de inwoners. Later 
worden de “witte vlekken” nog ingevuld in andere visies. 
Verstedelijking en groen/dorps karakter (zit in het gevoel) 
zijn wel verenigbaar. De poho doet geen concrete 
toezeggingen.

6.3 Vaststellen Visie “Participatie die 
(aan)spreekt”

MG Senioren Veldhoven wenst dit 
als bespreekstuk te 
behandelen, voor de overige 
fracties is het een hamerstuk. 

De poho doet diverse toezeggingen: 
 er komt een uitvoeringsagenda met kostenraming naar de 

raad.
 In de verklarende woordenlijst zal extra duidelijkheid 
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Het gaat dus als bespreekstuk 
naar de raad.

gegeven worden over betekenis termen als burgerinitiatief 
etc.

 Er wordt met de griffie overlegd hoe de juiste route is om 
de raad te betrekken bij participatie.

6.4 Interim jaarbericht 2023 JR Dit is een informatiestuk 
waarvoor geen besluitvorming 
nodig is. Het gaat niet door naar 
de besluitvormende raad.

Fracties: het is de eerste keer dat het stuk in de commissie 
behandeld wordt (mede n.a.v. het eerdere rapport 
rekenkamer) en ze zijn nog zoekende hoe hiermee om te 
gaan. Er worden vragen gesteld bij het gegeven dat de 
meeste programma’s (111) op “groen” staan en ook de 
optimistische toon over de financiële toekomst van 
Veldhoven.
Dhr. Cattenstart geeft de huidige status van de nieuwe 
werkgroep financiën: deze is nu compleet: 4 
raadsleden/steunfractieleden, 1 collegelid, 2 personen uit de 
ambtelijke organisatie, 1 griffieondersteuner. De werkgroep 
start in april.
Poho: jaarbericht is aanloop naar de kadernota 2025. Op 
basis hiervan vraagt het college input voor het opstellen van 
de kadernota. Kadernota gaat over toekomstig beleid, de 
financieel-technische kaders staan erin, de gedetailleerde 
uitwerkingen staan in de begroting. Hij geeft aan dat de 
werkgroep met (de opzet van) het jaarbericht aan de slag 
kan en het college van adviezen kan voorzien.
De poho doet geen specifieke toezeggingen.

7. Sluiting De voorzitter sluit de 
vergadering om 21:55 uur
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